
  

Van: e e r (geanonimiseerd)

Verzonden: zondag 16 april 2023 11:59 

Aan: IRaadsleden; Omgevingsloket 

Onderwerp: OLO7663319 

Goedendag, 

Ik heb begrepen dat er een aanvraag is gekomen om de maximale geluidsnorm los te laten voor het Groene Hart 

Festival. Hier ben ik op tegen. 

Ik snap het vanuit het organiserend comité ook niet. Als de organisatoren en/of degenen die hier toestemming voor 

willen geven bij 0a het 90 on the beach festival zijn geweest, dan weet je dat met de huidige normen er een goed 

feestje georganiseerd kan worden. Dit is zelfs open air georganiseerd en niet, zoals hij het Groene Hart Festival, in 

een tent. 

(lk heb hierbij de aanname gedaan dat tijdens de andere festivals, die de laatste paar jaar georganiseerd zijn aan de 

plas, de maximale geluidsnormen is gerespecteerd.) 

Met vriendelijke groeten, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


